



LOCAL 71'S ANNUAL CHILDREN'S CHRISTMAS PARTY



*** Please note new location, date and time ***

Dear Members:

Local 71 is organizing its Annual Christmas Party for the members' children, **10 years and under**. The event will take place at the **RA Center, located at 2451 Riverside Drive Ottawa, Ontario, K1H 7X7 on SATURDAY, November 24, 2018**. Entertainment will be provided and of course **Santa** will be in attendance. **Admission is free!!**

Doors open at 9:30am and show starts at 10:30am sharp.

Please fill out the enclosed registration form and send it by mail to the Union office at 1250 Ages Drive or E-mail: office@ualocal71.com as quickly as possible and no later than **October 5, 2018 after that date it will be too late and no registration will be accepted**. Also, only the children who registered and present at the party will be entitled to receive a gift.

Fraternaly yours,

Angus Maisonneuve
Business Manager
United Association - Local 71

LOCAL 71'S CHILDREN'S CHRISTMAS PARTY

**TO: UA Local 71
1250 Ages Drive
Ottawa, Ontario K1G 5T4**

FULL NAME OF CHILD (please print)

AGE

SEX

- | | | | |
|----|-------|-------|-------|
| 1) | | | |
| 2) | | | |
| 3) | | | |
| 4) | | | |

MEMBER'S NAME (please print)

ADDRESS:



TELEPHONE: _____



RÉCEPTION DE NOËL POUR LES ENFANTS DU LOCAL 71



*** Veillez noter le nouvel emplacement, la date et l'heure ***

Chers membres,

L'Association unie - local 71 organise une réception de Noël pour les enfants des membres de **10 ans et moins**. La réception aura lieu **le samedi 24, novembre 2018** au ***RA Center (Centre récréatif)*** situé au **2451 promenade Riverside à Ottawa, Ontario K2P 2R1**. Il y aura un spectacle et le **Père Noël** sera de la partie. **ENTRÉE GRATUITE!**

Les portes ouvrent à 9h30 et le spectacle débute à 10h30.

Nous vous prions de bien compléter le formulaire d'inscription et de nous le faire parvenir par la poste ou en personne à notre bureau situé au 1250 promenade Ages ou par courriel: office [@ualocal71.com](mailto:office@ualocal71.com). La date limite pour les inscriptions est

le 5 octobre 2018 après cette date, il sera trop tard et aucune inscriptions ne sera acceptée. Pour recevoir son cadeau du Père Noël il faut que l'enfant soit inscrit et présent à la réception.

Fraternellement vôtre,

Angus Maisonneuve

Gérant d'affaires

Association unie - Local 71

RÉCEPTION DE NOËL POUR LES ENFANTS DU LOCAL 71

**À: UA Local 71
1250 promenade Ages
Ottawa (Ontario) K1G 5T4**

NOM ET PRÉNOM DE L'ENFANT	AGE	SEXE
1)
2)
3)
4)

NOM DU MEMBRE (lettres moulées)

ADRESSE:



TÉLÉPHONE: _____